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Acta núm. 1/2020 

Reunió del Consell Sectorial de la Residència Geriàtrica 

Núm. de la sessió: 1/2020 
Data:  10/2/2020 
Horari: 19:05 a 20:25h. 
Lloc: Sala animació de la Residència Geriàtrica, 2n pis 
 

Hi assisteixen:   

Anabel Moreno Nogué, Alcaldessa i Presidenta del Consell Sectorial. 
Josep Antoni Lòpez, Vicepresident del Consell Sectorial i Regidor d'Acció Social. 
Iolanda Teixidó, Directora Tècnica de la Residència Geriàtrica. 
Verònica Fernández, Infermeria. 
Paquita  Zaragoza, representant dels familiars de persones ingressades. 
Emma Pigrau, Treballadora Social. 
Teresa Masvidal, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 
Miquel Maresma, representant dels veïns. 
Soraya Real, representant del Grup Municipal  JxA - JxC. 
Jaume Soler, representant del Grup Municipal CUP - AMUNT. 
Joan Pagès, representant del Grup Municipal AeC. 
 
 
 

-hi:  

 

Dolors Noguerol, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 

Montserrat Carbó, representant dels familiars de persones ingressades. 

Joan Múria, representant de Serveis  Socials/Psicòleg. 

Vanessa Artès, representant del Grup Municipal ERC-AM.  
Marisol Rondinel, representant del Grup Municipal PSC-CP. 
Adelina Fargues, representant del Grup Municipal PSC-CP. 
M. Dolores Rodríguez, representant del veïns. 
 
El Vicepresident obre la sessió, i a continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent  

 

Ordre del dia  

1. Benvinguda. 
2.  
3. Informacions de la Residència. 
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4. Repàs de les propostes obertes presentades al darrer Consell.   
5. Propostes dels familiars i veïns.  
6. Temes sobrevinguts.  
7. Precs i preguntes. 

 

Desenvolupament de la sessió 

1.- Benvinguda 
El Regidor , Josep Antoni López, dóna la benvinguda i recorda que en la passada 
convocatòria hi van haver incidències amb els contactes dels membres que ja han estat 
solventats.  

 
2.- 2/2018, celebrada el 12/11/2018. 
Josep Antoni Lòpez  
Es llegeixe
posteriorment. La Sra,. ella mateixa va 

l·licitada.  

 

3.- Informacions de la residència. 
Emma Pigrau informa de: 
- OCUPABILITAT I RATIOS DEL SERVEI. 
Residència 
A la data hi ha 34, de les 39 places de residència disponibles, ocupades. 

à treballant en tres ingressos de plaça col.laboradora i seguidament es treballarà en dos 
de plaça privada. 

, , tant de plaça pública com 
de privada, unes deu persones amb places privades de les quals tres tenen interès prioritàri. 
 
Centre de dia 
A la data hi ha totes les places ocupades. Demà hi ha un ingrés i amb aquest hi haurà set places 
ocupades, 
dissabte i dues jornades senceres dies puntuals. 
 

- SEGUIMENT PROJECTE BONES PRÀCTIQUES 
de BBPP ha quedat aturada durant els 

, arrel de la reorganització per cobrir la baixa mèdica de la Sra. Verònica 
Fernàndez però que, tot i això, es continuen els ca que, en la 
darrera assemblea de famílies, es van poder parlar dels projectes iniciats i que es valoren 

assemblees de residents, roba de treball no sanitària). 
- PERSONAL 

 
servei de neteja ja està treballant. 
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 ons de 
diversos professionals: auxiliars de geriatria, fisioterapeuta i netejadores. Aquest procés també 

segon procés de places fixes per cobrir els interinatges d
de geriatria.  

Alcaldessa explica que els processos estan impugnats pel comitè de treballadors però que es 
desestimaran i seguiran endavant. 

aces convocades de treball social amb el mateix temari tot i que una 
pertany a atenció primà RRHH la 
disconformitat. La Sra. Soraya intervé per comentar que es tingui en compte sol.licitar 

necessitats del servei.  

possible un canvi de professional. 
La Sra. Verònica Fernández, infermera del servei, 

ha estat de baixa mèdica el seu lloc de treball 
en coneixement del Departament de 

Treball, Afers Socials i Famí
via personal tècnic 

a última 
hora a través de xarxes socials, no es contractarà perquè la Sra. Verònica Fernàndez ja tenia 

emblea de famílies es va posar en coneixement la situació. 
l és generalitzada a tot el sector i 

problemàtica al Departament,  també per aquesta via. 
Alcaldessa parla sobre la dificultat de trobar persona auxiliar de geriatria i que la voluntat 

és formar gent des de promoció econòmica. La Sra. Teresa Masvidal informa que a Arenys hi 
Alcaldessa acull la 

informació per traslladar-la al Departament de RRHH. 
 
- 20 

Consell Sectorial anterior i que 
 

- al del pati petit de la segona planta que produïa 
humitat a la sala 2. 

- Repà  
Pel que fa a la previsió de les inversions per a 2020, 
estaven previstes perqu
aparell ha donat diverses i múltiples incidències i, 
mantenidora i enginyer municipal, es valora la urgència de fer aquesta renovació. Aquests 
treballs ja estan pressupostats i tenen un cost de 12.759,49 . 

, , es prioritzarà la renovació dels elements del llits. 
Alcaldessa respon i recorda els conflictes amb el 

constructor que va realitzar els treballs de la primer fase, i informa que la Secretària vol licitar 
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el què emanents i que cal veure 
com dotar el pressupost dels treballs. 
Iolanda Teixidó explica els desperfectes, arrel de la tempesta Glòria del passat mes de gener: 

- Pèrgola del pati del segon pis. 
- Pèrgola del pati del Xifré. 
- Embús del despatx tècnic de la primera planta. 
- Porta del garatge. 
- . 
- . 
- . 

Dels desperfectes comentats, n t 
informats a serveis tècnics, per tal de fer la valoració de tots els elements i passar informe a 

 
- ALTRES 

Arenys de Flors i la col.laboració dels nois del taller de fusteria que 
ubicaran la seva producció al pati del Xifré. Els residents del servei també realitzaran una 

 
 

Àrea de Cultura i la Direcció del Museu proposaran col.laborar amb la 
residència, No es pot detallar més aquest 
projecte perquè encarà no hem mantingut cap trobada. 
 

Portes O  
Data: 16 de maig 2020 

 
Dones cuidadores. 

 Inclourà una x ès realitzada per 
Hospital de Mataró. 

 
al.lar un espai de jocs infantils, 

, amb els beneficis que això comporta per als residents i els propis 
familiars. 
 

en el 
traspàs Diferents membres comenten que pot 

é accés a les dades 
dels membres i que en assemblea de famílies la proposta va teni orma que 
cal fer consulta amb el D Informàtica. 
 

inicien contactes amb diferents residències municipals similars a la nostra per 
tal de compartir informació del sistema de gestió. ida per part de les 
diferents residències, de la iniciativa  presa des d  
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, 
ès per aquest col.lectiu, el regidor  va informar sobre la modificació de 

ança municipal que regula el preu de les places privades i sobre la situació de baixa 
 

 
ança que afecta els preus de les 

de la formació de 
Junts per Arenys. El regidor recorda com i per què  fixar els preus segons marca el 

 explica que les al·legacions es desestimaran en el 
proper ple amb les justificacions pertinents n iniciat els treballs per implantar el 
sistema de tarificació social. En aquest punt intervenen i aporten el seu parer: 

- El doctor Maresma comenta que, segons el seu parer, els preus per graus penalitzen 
les persones amb més dependència. També dóna el seu parer referent a la tarificació 
social: comenta que pot no ser just 
resident o els familiars. 

- El Regidor comenta que les persones amb més dependència necessiten més atenció i 
recursos. També recorda que, 
quotes,  

- El Sr. Jaume Soler explica que ha fet un exercici per visitar i veure els imports de les 
residències d'Arenys i ha fet també algun càlcul, i explica que totes demanen imports 
superiors. Expressa el sensible de fixar criteris i quotes i que cal rumiar-ho bé. 

Maresma, en què no es pot penalitzar les 
persones amb més deteriorament. I referent a la tarificació social, comenta que 

la seva capacitat econòmica.  
- La Sra. Soraya Real subscriu els arguments del doctor Maresma pel què fa a la 

penalització de les persones amb més deteriorament i vol deixar constància que amb 
les quotes aprovades a Arenys hi haurà una residència (Vil.la Betània) que estaria per 
sota dels imports de la Residència Municipal. Explica que el lloc també és important 

-lo en compte. Manifesta no estar 
amb les quotes aprovades. Explica que el seu grup polític ho hauria  vist bé 
plantejat la tarificació social ncipi. L alcaldesa pregunta si el grup municipal  
estaria d acord en la tarificació social, la sra Real li respon que no i que s hauria de 
consultar al cap de llista Estanis Fors, comenta que estarien disposats a seure i parlar. 
La Sra. Soraya comenta que caldrà esperar per veure si, arrel dels canvis, les places 
privades lliures es poden omplir o costarà.   

- La Sra. Teresa M Vil.la Betània va demanar 
1.800 euros per ingrés en habitació individual i apunta que creu que poden arribar a 
seleccionar els casos que puguin fer ingrés.  

- La Sra. Paquita Zaragoza manifesta estar Maresme pel 
que fa a no penalitzar les persones amb més dependència. 

- La Sra. Emma Pigrau explica que, tot i ser reticent a aquest canvi de quotes en un inici, 
després de fer càlculs, va canviar el seu parer. Explica que les prestacions vinculades de 
les persones amb grau II són de  i les de grau III són de , amb el què la 

ança aprovada, tenint en compte 
aquests ajuts, no és tant elevada com es podia pensar en inici. Diferents membres del 
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Consell, a  manifesten no conèixer aquesta informació i que 
aquestes dades de compensació a través de la prestació també podrien fer canviar la 
visió i/o el parer. 
 

 
4.- Repàs de les propostes obertes preentades al darrer consell 
Iolanda T ap gestió sobre la proposta de demanar una subvenció 
per la compra de llits tot i que es valora com una bona proposta. 
 

es del S Inspecció del 
eneralitat i pot confirmar que no hi ha cap 

indicació sobre les habitacions triples de que disposa la residència. Tot i així, es considera una 

proposta, juntament amb , que també han de millorar el confort dels usuaris, 

tècnics. 
La Sra. Soraya Real explica que el Conseller, en una visita Munt, 
preguntà per les habitacions triples. Emma Pigrau també intervé i comenta que podría ser 
qüestió de metres quadrats a altra circumstància que desconeixem però que no han 

 
 
5.-Propostes dels familiars, residents i veïns 
 El R
aquesta fi. El Sr. Jaume Soler comenta com es pot instal.lar i que és una gestió ràpida i fàcil. 

ssar per el Departament 

contractacions municipals. 
 
6.-Temes sobrevinguts 
No hi ha cap aportació. 
 
7.- Precs i preguntes 
 No hi ha cap aportació. 
 
El president aixeca la sessió a les 20:25h, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 
La secretària  

 




